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En dat is 12…..  

Weer geen lastenverzwaring! 

Algemene beschouwingen VVD-Leefbaar Uden 2018 

Als je stopt met vragen stellen dan stop je met nadenken, dan stop je met jezelf ter discussie 

te stellen en uiteindelijk val je dan stil. VVD-Leefbaar Uden ziet dat er veel goed gaat in 

Uden, steeds meer zelfs, en toch hebben wij nog steeds heel veel vragen. Geen vragen uit 

onvrede of onmacht, maar vragen uit nieuwsgierigheid en de voortdurende wens om Uden 

door te blijven ontwikkelen zodat we niet stil vallen. 

Hoe houden we het huishoudboekje op orde en verstevigen we zelfs onze financiële positie? 

Voelen Udenaren zich voldoende veilig? Hoe houden we Uden goed bereikbaar zodat ons 

mooie centrum, het bedrijventerrein en de toeristische sector zich goed kunnen door 

ontwikkelen? Voelen de kernen Volkel en Odiliapeel zich voldoende gehoord? Hoe gaan we 

zorgen voor een goede sportvisie zodat ook de binnen sporters de juiste faciliteiten hebben? 

Hoe kunnen we duurzaamheid en ondernemerschap goed combineren? Krijgt onze jeugd de 

zorg die nodig is? Lukt het om mensen de gemeente te laten vinden als zij ondersteuning 

nodig hebben? Hoe kan de groep die, ondanks de hoogconjunctuur, niet kan werken toch 

een zinvolle daginvulling gaan hebben? Komt de droom van een mooie Maashorstgemeente 

uit? Hoe zorgen we ervoor dat ons centrum zich blijft onderscheiden? Zullen de afspraken 

over het bouwen van woningen er voor zorgen dat meer Udenaren naar tevredenheid 

kunnen wonen? Gaan we ervoor zorgen dat het basisonderwijs de huisvesting krijgt die het 

verdient? Zal de ‘rode school’ goed onderdak gaan bieden aan al die leerlingen? Welke 

communicatiemiddelen willen we om iedereen te informeren over wat er zich in Uden 

afspeelt? Al deze vragen en nog veel meer stellen wij ons zodat Uden de plek blijft waar je 

wil zijn en waar je wil blijven. 

Klopt het huishoudboekje? 

Wederom ligt er een sluitende meerjarenbegroting voor. Dit is voor VVD-Leefbaar Uden bijna 

vanzelfsprekend, maar als we goed naar de gemeenten om ons heen kijken zien we dat dat 

echt niet zo is. Toch is het weer gelukt, een sluitende meerjarenbegroting! Al voor het 12e 

jaar op rij geen lastenverzwaring voor onze burgers m.u.v. de onvermijdelijke 

inflatiecorrectie. We gaan in 2019 5 miljoen extra investeren, bovenop alle reeds geplande 

investeringen. Deze investeringen zijn onder andere: de ontwikkelingen in Uden-Oost 

(Palster / Camelot / ontmoetingsplein Oost), we investeren in extra BOA’s, de 

parkeeroverlast in de Kapelstraat wordt aangepakt, gymnastiekvereniging V&K krijgt een 

extra zaaldeel waar ze al lang om vragen en die betaalbaar is voor iedereen, het parkeren 

bij de kinderboerderij wordt verbeterd, de nieuwe Pit krijgt een nieuwe keuken, we blijven 

inzetten op Jongeren op Gezond Gewicht (JOGG), MRK mag zijn ambities waar blijven 

maken zonder dat de aangekondigde bezuinigingen nu door gevoerd worden, DTV krijgt 

voor de eerste jaren de financiële steun waar zij om vroegen en natuurlijk blijven er 

voldoende financiële middelen voor het sociale domein zodat de gemeente kan zorgen voor 

hen die het even niet zelf kunnen. En zo zijn er nog vele investeringen te noemen die we 

gepland hebben om Uden de plek te laten zijn waar je wilt zijn en waar je wilt blijven. Het 

was mooi om te zien dat zoveel Udenaren weer hun eigen offertes inbrachten. Veel van deze 

offertes hebben we kunnen honoreren. 
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Waar is het te doen? 

Voor een bruisend Uden is het nodig dat er regelmatig leuke dingen te doen zijn. Het is mooi 

als daarvoor een breed publiek geïnteresseerd raakt en tegelijkertijd niet steeds dezelfde 

omwonende de bijbehorende overlast hebben. Het vinden van een passend nieuw 

evenemententerrein vinden wij belangrijk.  

VVD-Leefbaar Uden vindt het belangrijk dat de gemeente open staat voor het houden van 

nieuwe evenementen en het doorgaan van de reeds bestaande evenementen. Het is mooi 

dat zoveel Udenaren betrokken zijn bij zoveel activiteiten als de Truck Run, de Samen Loop 

voor Hoop, Festyland, Lekker Uden. VVD-Leefbaar Uden vraagt zich af of de krachten soms 

niet meer gebundeld moeten worden? Kunnen bepaalde evenementen elkaar versterken of 

aanvullen? Het is belangrijk voor VVD-Leefbaar Uden dat alle evenementen de aandacht en 

de bezoekers aantallen krijgen die zij verdienen. Wij willen dan ook aan de 

portefeuillehouder vragen of het een goed idee is om eens te evalueren met deze 

initiatiefnemers over de veelheid en planning van al deze evenementen? 

De Maashorst is een bijzonder natuurgebied. Het is belangrijk dat een ieder daar volop van 

kan genieten en kan leren. Sla de handen ineen om de schoonheid van dit unieke gebied uit 

te dragen. Het moet wel een veilige plek zijn. VVD-Leefbaar Uden volgt de ontwikkelingen 

rondom de Wisenten dan ook nauwgezet. Kan de portefeuillehouder zeggen hoe het is met 

de ontwikkelingen van de Maashorst en de veiligheid m.b.t. de Wisenten? 

Tenslotte is VVD-Leefbaar Uden erg blij dat het Foodcourt in 2019 zijn deuren zal openen. 

Het Foodexperience Centre wordt ontwikkeld. Op die manier wordt zelfs je dagelijkse 

boodschappen doen een beleving. 

Is het wijkgebouw de nieuwe huiskamer van de wijk? 

VVD-Leefbaar Uden wil graag dat de betrokkenheid op elkaar in de wijken toeneemt. Veel 

mensen hebben een druk bestaan en zijn al blij als ze hun familie en vrienden kunnen zien 

tussen al het werken en gezin door. Dat is prima. Voor sommige mensen is het leven wat 

leger. Inmiddels is wel helder dat het belangrijk is voor deze groep dat er in hun buurt allerlei 

activiteiten verzorgd worden. Het is belangrijk dat een opstap naar werk in de wijk 

aangeboden wordt, maar ook de gelegenheid om samen te zijn en je zorg te organiseren. 

Wij zijn er erg voorstander van als er gekeken wordt naar andere manieren van wonen. Laat 

jong en oud van elkaar profiteren en leren. VVD-Leefbaar Uden vindt het belangrijk dat al 

deze initiatieven die leiden tot de inclusieve maatschappij, die wij graag zien, gedreven 

worden door ondernemerschap. Kan de portefeuillehouder ons vertellen hoe we met 

ondernemerschap de inclusieve maatschappij goed vorm kunnen geven? 

Voel ik mij veilig of ben ik veilig? 

Voelen Udenaren zich voldoende veilig, vragen wij ons af? VVD-Leefbaar Uden is er van 

doordrongen dat gevoelde veiligheid iets anders kan zijn dan veiligheid die uit cijfers blijkt. 

Doen mensen aangifte als hen wat gebeurt? Hebben zij het idee dat er wat mee gedaan 

wordt? Het bestuur van Uden ziet de gevaren van ondermijning en dat is belangrijk. Onze 

democratie is een groot goed en ondermijning daarvan moet voorkomen worden. Kan de 

portefeuillehouder ons vertellen hoe het staat met het verkrijgen van inzichten aangaande 

ondermijning, cybercriminaliteit en druggerelateerde criminaliteit.? 

Uden, Volkel en Odiliapeel zijn veilige gemeenten om te wonen. Niet alleen de politie is 

verantwoordelijk voor de veiligheid ook inwoners dragen hier aan bij. Het alert zijn op elkaar, 

het melden van opvallende situaties en elkaar kennen helpen hierbij. 
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In 2019 zal er een nieuw politiebureau komen aan de Hockeyweg. Op die locatie zal in 2019 

ook de bouw aanvangen van de nieuwe lokale brandweerkazerne. Kan de portefeuillehouder 

iets zeggen over de verwachte opleverdatum van deze brandweerkazerne?  

Het nieuwe integrale veiligheidsplan zal op korte termijn vast gesteld worden. Om de juiste 

prioriteiten vast te kunnen stellen hierin zal ook de input gevraagd worden van inwoners, 

gebiedsplatforms en ketenpartners. Kan de portefeuillehouder al aangeven hoe de inwoners 

bij dit plan betrokken gaan worden? 

VVD-Leefbaar Uden had heel graag de jeugdagent terug willen hebben in Uden. Een agent 

die de jongeren van Uden kent en vaak hun ouders kent. Zo’n jeugdagent kan dan 

aanschuiven bij casuïstiek overleg op scholen, het BJG, etc. Helaas hebben wij daar geen 

invloed op omdat dit landelijke beleid is. Om die reden vinden wij het belangrijk dat de 

wijkagenten zich ook goed verdiepen in de jongeren in hun wijk en waar nodig aanschuiven 

bij multidisciplinaire overleggen. Kan de portefeuillehouder toelichten over hoe het de 

wijkagenten nu lukt om onze jeugd goed in beeld te houden. 

Hoe kom ik Uden, Volkel en Odiliapeel uit zodat ik er ook snel weer terug kan 

keren? 

VVD-Leefbaar Uden vindt het erg belangrijk dat Uden en Volkel en Odiliapeel goed 

bereikbaar blijven. Het is noodzakelijk dat het centrum van Uden goed te bereiken is met de 

auto en met het OV. De bedrijventerreinen moeten gemakkelijk bereikbaar zijn zodat 

bedrijven een voorkeur hebben voor het zich vestigen of gevestigd blijven in Uden. Volkel en 

Odiliapeel moeten goed bereikbaar zijn en het moet gemakkelijk en verkeersveilig zijn om 

van deze kernen naar Uden of de snelweg of de rondweg te komen. De wegen door de 

gemeente Uden vallen onder de verantwoordelijkheid van 3 verschillende bestuurslagen, te 

weten het Rijk, de provincie en de gemeente. Dit maakt het soms lastig om goede afspraken 

te maken en om tot besluiten te komen die goed zijn voor alle inwoners van Uden, Volkel en 

de Odiliapeel. Dit laatste is wel gebleken als we kijken naar de N605. Lange tijd heeft de 

provincie aan Volkel toegezegd dat deze N605 ‘omgeklapt’ zou worden via de Zeelandsedijk. 

Toen alle voorwaarden daar waren om dat ook daadwerkelijk te gaan doen, besloot de 

provincie het anders te gaan doen. De huidige N605 zal nu opgewaardeerd worden om de 

verkeersdrukte daar op te vangen. Dit besluit heeft de gemeenschap Volkel verbijsterd 

achter gelaten. Deze oplossing is een aanslag op de leefbaarheid van Volkel. Kan de 

wethouder ons vertellen hoe de gesprekken nu lopen met de provincie hierover? VVD-

Leefbaar Uden is het niet eens met deze ontwikkelingen en blijft deze nauwlettend en kritisch 

volgen. 

VVD-Leefbaar Uden zou het allerliefste een treinstation in Uden willen. We weten dat dat 

echter nooit realiseerbaar zal zijn en dus moeten we realistische alternatieven onderzoeken. 

De voorliggende vraag is wat ons betreft dus veel meer hoe Udenaren zo snel als mogelijk 

naar een treinstation kunnen komen? Deze snelle verbinding moet dan vervolgens goed 

aansluiten op de trein zodat je toch snel vanuit Uden op de plek van je bestemming bent. 

Kijkt de wethouder al naar realistische alternatieven aangaande bereikbaarheid zodat 

bijvoorbeeld de verbinding van en naar Nijmegen verbeterd wordt 
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Waar kan ik sporten? 

De komende tijd zal er in samenspraak met de belanghebbende een sport-en beweegvisie 

opgesteld worden. VVD-Leefbaar Uden is blij dat deze visie er eindelijk komt. Wij vinden het 

belangrijk dat een ieder zo veel als mogelijk en zo vaak als mogelijk de sport van zijn of haar 

keuze kan uitoefenen. Het is natuurlijk niet realistisch om alle sporten binnen de 

gemeentegrenzen van Uden te realiseren. 

De laatste jaren heeft de gemeente flink geïnvesteerd in de buiten sport. Het is dus 

belangrijk om voor de korte termijn de nadruk op de binnensport te gaan leggen zoals oa de 

accommodatie van V&K. De afweging die hierbij steeds gemaakt moet worden, en daar is 

zo’n visie belangrijk voor, wat willen wij in Uden? Het aanbod moet goed zijn en betaalbaar 

zijn, er moet een goede verhouding zijn tussen inzet van de vereniging, betrokkenheid bij 

Uden en inzet van financiële middelen. We moeten de mindervalide Udenaren niet vergeten 

in het faciliteren van hun sport en daarin de samenwerking met de WMO vinden.  

VVD-Leefbaar Uden is erg blij dat er vanuit de provincie meer geld zal komen zodat we meer 

buurtsportcoaches in kunnen zetten. Deze buurtsportcoaches zijn een laagdrempelige 

manier voor iedereen om in de buurt te kunnen bewegen, zij dragen bij aan de 

saamhorigheid in een wijk en dat leidt tot een meer inclusieve maatschappij. Dat omarmen 

wij. 

Sport en bewegen is gezond voor het lijf maar zeker ook voor de geest. Het geeft ook 

mentale kracht en ontmoeting, dit is preventie tegen onder andere eenzaamheid en soms 

zelfs somberheid. Kan de portefeuillehouder noemen hoe de stand van zaken is aangaande 

sportvisie? 

Wat als ik mijn spullen niet op internet wil kopen? 

Het centrum van Uden is erg belangrijk voor Uden en voor de regiofunctie van Uden. Het 

centrum trekt veel bezoekers uit de dorpen om Uden heen. Het centrum van Uden maakt dat 

mensen zich graag in Uden vestigen omdat je in een dorp woont maar met een centrum wat 

alles heeft. 

VVD-Leefbaar Uden is blij dat het UCO in oprichting is en dat zij bij gaan dragen aan goede 

initiatieven in het centrum.  

Verder blijft het belangrijk om goed parkeerbeleid te maken. VVD- Leefbaar Uden vindt het 

belangrijk dat je dichtbij het centrum en betaalbaar kan parkeren.  

Het is belangrijk om een visie te ontwikkelingen over ons centrum. Kan de portefeuillehouder 

ons vertellen hoe het staat met het opstellen van de centrumvisie? 

VVD-Leefbaar Uden hecht waarde aan een compact en dynamisch centrum waar winkels en 

horeca gecentreerd zijn zodat alles gemakkelijk te belopen blijft. 

Een doorn in ons oog is het ‘oude PNEM-gebouw”. Dit staat heel erg dichtbij het centrum en 

het is een inmiddels vervallen en daardoor lelijk gebouw zonder functie. Kan de 

portefeuillehouder iets vertellen hoe het staat met de ontwikkelingen van deze locatie? Hoe 

staat het met gebiedsontwikkeling-Oost? Wat zijn de plannen op de locatie van het huidige 

politiebureau? VVD-Leefbaar Uden beseft dat dit de laatste keer is dat er zo’n mooie locatie, 

dichtbij het centrum ‘vrij gaat komen’, daar moeten we zorgvuldig een plan voor maken. Een 

plan wat past binnen de centrumvisie. 
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Komt de droom van een mooie Maashorstgemeente uit? 

Op 8 november zullen wij als gemeenteraad van Uden beslissen dat wij graag met Landerd 

willen fuseren. Op 8 november zal Landerd dezelfde beslissing nemen over een fusie met 

Uden. VVD-Leefbaar Uden vindt dit een goed idee. Wij zullen zorgvuldig blijven kijken naar 

de meerwaarde die deze fusie heeft op de lange termijn voor de Udenaren. Het proces wat 

we nu met Landerd aan gaan zal ons steeds meer inzicht gaan geven in de voordelen en de 

nadelen van zo’n fusie. Zowel de voordelen als wellicht de nadelen zullen wij kritisch blijven 

bekijken. We willen dat het een zorgvuldig proces wordt waar de Udenaren zich in kunnen 

herkennen. Het is voor ons dus belangrijk dat wij onze inwoners regelmatig informeren en 

om input vragen. Dit alles met als doel om in 2022 een nieuwe Maashorstgemeente te laten 

ontstaan. Een nieuwe Maashorstgemeente die voor alle inwoners van die nieuwe gemeente 

gezien wordt als een mooie kans voor de toekomst. 

Hoe besluit in nou waar ik wil gaan wonen? 

VVD-Leefbaar Uden kijkt uit naar de plannen in het Sesterpark. In overleg met alle 

belanghebbende zal daar immers een plan ontwikkeld worden. 

Kan de portefeuillehouder ons vertellen hoe het met deze ontwikkelingen is?  

Om nieuwe inwoners aan te trekken en om Udenaren te behouden is het belangrijk dat er 

voldoende goede woningen zijn. Inmiddels lijkt de dialoog met Area steeds constructiever te 

worden. De werkgroep Area, waar alle fracties uit de raad in vertegenwoordigd zijn, heeft 

korte lijnen met Area. Op deze manier kan er snel met elkaar geschakeld worden en kunnen 

raad en Area elkaar gemakkelijker aanspreken. VVD-Leefbaar Uden vindt het belangrijk dat 

dit door blijft gaan. We hebben immers geen directe zeggenschap over Area maar kunnen 

wel met hen goede prestatieafspraken blijven maken. VVD-Leefbaar Uden is een groot 

voorstander van marktwerking, ook in deze sector. Dat zou een van de voordelen van een 

fusie met Landerd zijn. De woningbouwvereniging van Landerd mag zich dan ook gaan 

richten op Uden en Area mag zich dan gaan richten op Landerd. 

VVD-Leefbaar Uden vindt het belangrijk dat er gebouwd wordt naar behoefte. Het is 

noodzakelijk dat er gekeken wordt naar de woningbehoefte juist ook in de kerkdorpen Volkel 

en Odiliapeel. Het is onze mening dat Volkel hierin extra aandacht nodig heeft omdat daar te 

weinig gebouwd is afgelopen periode. Kan de portefeuillehouder ons vertellen hoe het staat 

met de woningbehoefte in Volkel? 

In plangebied de Ruiter worden 265 woningen gebouwd, daar is VVD-Leefbaar Uden erg blij 

mee. Weer meer woningen voor hen die willen gaan wonen in Uden of willen verhuizen 

binnen de gemeente. 

Is een goed gesprek met je buren ook preventie? 

 “Voorkomen is het beste, genezen vraagt maatwerk” 

Deze titel stond in de programmabegroting en is ons uit het hart gegrepen. Door het geven 

van informatie, door het dichtbij zijn van wijkgebouwen, door goede sportvoorzieningen maar 

vooral door goed te weten wat er speelt in Uden en daar op in te spelen kun je het nodig 

hebben van zorg voorkomen. Op die manier ontstaan problemen niet of worden ze al herstelt 

voordat ze echt een probleem kunnen worden. Mocht er dan toch zorg nodig zijn dan moet 

dat maatwerk zijn: snel, passend en professioneel. 

 

 



 
6 

Krijgt onze jeugd de zorg die nodig is? 

Sinds 2015 is Uden verantwoordelijk voor de jeugdwet en dus voor de zorg die onze jeugd 

kan en moet ontvangen. De jaren tot aan nu hebben we vooral besteed aan het continueren 

van de reeds beslaande zorg. Dat is goed gegaan. Onze zorg aan de vooravond van deze 

transitie was of kinderen de benodigde zorg zouden kunnen blijven krijgen die zij eerder wel 

hadden. Deze zorg is niet uitgekomen en dat is mooi. De transformatie heeft nog niet 

voldoende plaats gevonden. Het is ongelooflijk moeilijk omdat je met heel veel verschillende 

belangen te maken hebt. In de allereerste plaats natuurlijk het belang van het kind en de 

ouders. Als een kind hulp nodig heeft dan moet die hulp er snel, passend en professioneel 

zijn. VVD-Leefbaar Uden pleit er dan ook voor om aan de voordeur een professional te laten 

zijn die goed in kan schatten wat er speelt, die weet wat het aanbod is en die 

beslissingsbevoegdheid heeft zodat de hulp meteen kan beginnen. Inmiddels hebben we 

geleerd dat de kleinere en soms meer nieuwe aanbieders meer maatwerk kunnen en willen 

leveren dan de grote aanbieders. VVD-Leefbaar Uden vindt dat dit per direct betekent dat we 

de samenwerking met deze kleinere en nieuwere aanbieders dus moeten aangaan. De 

transformatie gaat ook over elkaar kennen, professional cliënt, maar zeker ook professionals 

onderling, over de bereidheid samen te werken en korte lijnen. Blijkbaar, en dat is ook wel 

logisch, lukt dat beter in kleinere organisaties. We hebben de grote GGZ-instellingen 

natuurlijk ook nodig. Zij bedienen vaak de complexe doelgroep en ook dat is erg belangrijk. 

Het lijkt er op dat de afspraken van de laatste jaren als belangrijk doel hadden de instellingen 

zekerheid te bieden om hun personeelsbeleid goed vorm te geven. VVD-Leefbaar Uden 

vindt ook dat belangrijk. Udenaren die in de zorg werken moeten ook zekerheid kunnen 

hebben over hun arbeidstoekomst. Daarmee is het dus een lastig schaakbord waarop 

geschaakt wordt. VVD-Leefbaar Uden snapt dat dat niet zo maar op te lossen valt. 

Vervolgens voeren we deze jeugdwet ook nog met 15 andere gemeenten samen uit. De 

communicatie tussen deze gemeenten en welke afspraken wanneer voor wie gelden blijkt 

ook nog een factor te zijn die ruis en vertraging veroorzaakt. VVD-Leefbaar Uden vindt dat 

laatste onaanvaardbaar. Juist ambtenaren moeten als eerste de transformatie vorm gaan 

geven en zich eerst de vraag stellen wat is goed voor dit kind en dan pas de vraag stellen 

“Wie het zal betalen?”. 

VVD-Leefbaar Uden is er van overtuigd als je de professionals goed informeert over de 

kaders waarbinnen zij mogen bewegen en waarom deze kaders er zijn dat je dan veel van 

de verantwoordelijkheid bij de professional kan laten. Zo’n professional kent het kind, die 

kent de collega’s en de ketenpartners en die weet dus vaak wel waar de beste zorg te halen 

valt. Natuurlijk moet er achteraf gecontroleerd worden en moet zo’n professional de feedback 

krijgen als de kaders niet goed gehanteerd zijn. Uiteindelijk moeten wij als raad ook zeker 

weten dat alle kinderen de passende zorg krijgen die zij nodig hebben voor het beperkte geld 

wat er beschikbaar is.  

De groep met jongeren die het meest kwetsbaar zijn en het meest klem zitten zijn de 

jongeren die uiteindelijk zorg krijgen vanuit de jeugdbescherming. Tegen deze ouders wordt 

gezegd: Wij kijken een tijd met u mee omdat er te veel niet goed gaat. Deze ouders raken 

een deel van de zeggenschap over hun eigen kind kwijt Dit is een vreselijk middel wat helaas 

soms nodig is om de veiligheid en de ontwikkeling van een kind te waarborgen. Het is 

extreem belangrijk dat deze ouders en deze kinderen een professional treffen die alle tijd en 

ruimte heeft om goed, transparant, eerlijk en kordaat met dit gezin aan het werk te gaan. 

Deze professional moet dus werken in een organisatie die volop veiligheid en vertrouwen 

biedt aan deze professional. VVD-Leefbaar Uden maakt zich hierover zorgen Het kan niet zo 

zijn dat over een tijd alle betrokkene bij de hulp voor jongeren goed aan de slag zijn geweest 

met de transformatie en dat de Gecertificeerde Instelling hierin achter is gebleven. Heeft de 
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portefeuillehouder zicht op hoe de transformatie vorm gegeven wordt binnen de GI, niet 

alleen bij de medewerkers die werken met de kinderen maar zeker ook in de missie en visie 

van deze GI? Wat kan de wethouder hierover zeggen? 

In 2019 gaan we het nieuwe inkoopbeleid vast stellen. VVD-Leefbaar Uden vindt het 

belangrijk dat er zo veel als mogelijk lokaal ingekocht en georganiseerd wordt. Verder moet 

al het bovenstaande mee genomen worden in de nieuw te maken afspraken. Wij vinden het 

belangrijk dat het voorliggend veld verstevigd wordt. Wij vragen ons af of ons aanbod ruim 

genoeg is. Ook vinden wij dat er meer aandacht moet komen voor wat betreft het snijvlak 

tussen passend onderwijs en jeugdwet. 

Het lokaal inkopen moet er niet toe leiden dat de verwarring die nu bij de gemeente ligt dan 

bij de organisatie komt te liggen omdat zij met heel veel verschillende gemeenten van doen 

hebben en dus met verschillend beleid en daarmee het kind nog niet snel de passende en 

professionele hulp heeft. 

Vervolgens moeten we niet vergeten dat het met de meeste jongeren uit Uden erg goed 

gaat. Zij doen het goed, zij hebben het goed, zij ontwikkelen zich goed. Ook voor deze groep 

moeten wij aandacht houden. 

Het Udens College zal in 2019 de nieuwbouw betrekken. Laten we hopen dat veel leerlingen 

daar een aantal mooie jaren kunnen hebben zodat zij met veel kennis en kunde de wereld in 

kunnen en in de toekomst hiermee een bijdrage kunnen leveren aan Uden! 

Gemeente? Hallo? Waar spreek ik jullie? 

VVD-Leefbaar Uden vindt het belangrijk om goed te weten wat er speelt bij onze eigen 

achterban maar ook wat er speelt bij alle inwoners van Uden. Meer en meer is het 

gebruikelijk om in overleg met inwoners tot een beslissing te komen over hoe we het gaan 

doen in Uden. De omgevingsdialoog zoals die geformuleerd is in de omgevingswet is een 

mooi voorbeeld hiervan. Hoe zorg je nu dat bij de verschillende momenten van 

burgerparticipatie dat je aan de voorkant zorgt voor de juiste verwachtingen en kaders? Het 

is nu eenmaal niet realistisch om met ruim 40.000 mensen een gezamenlijke beslissing te 

nemen, daar zijn de verkiezingen voor elke 4 jaar. De eindverantwoordelijkheid ligt bij het 

bestuur van de gemeente, te weten de gemeenteraad, en daar moet die ook blijven. De 

gemeenteraad moet zich echter op verschillende momenten en op verschillende manieren 

laten informeren en inspireren door inwoners, ketenpartners en professionals. VVD-Leefbaar 

Uden is voor burgerparticipatie als steeds heel duidelijk is voor alle betrokkenen dat de 

eindverantwoordelijkheid en daarmee de uiteindelijk beslissing bij het bestuur blijft liggen, 

want zo spraken wij dat nu eenmaal af in onze democratie. 

In het sociaal domein was het soms een zoektocht voor de inwoners van Uden maar ook 

voor de betrokken professionals en ambtenaren. Met de nieuwe toegang, vanaf 1 oktober, is 

er hopelijk minder onduidelijkheid en meer snelheid en efficiëntie. Het is belangrijk dat de 

inwoners van Uden het gemeentehuis gaan weten te vinden niet alleen voor paspoorten en 

trouwen maar dus ook voor hun zorgvragen.  

VVD-Leefbaar Uden is blij dat er voor wat betreft de digitale ontsluiting van het buitengebied 

nu een duidelijk beeld is over hoeveel huishoudens het gaat. We waren verrast door het 

hoge aantal maar we beseffen ons dat dit maakt dat een marktpartij hopelijk deze digitale 

ontsluiting op korte termijn kan gaan realiseren. Kan de Wethouder ons informatie aanreiken 

wat nu de vervolgstappen hierin zijn om marktpartijen dit te laten faciliteren. 
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Zijn we niet tevreden dan? 

Gelukkig heeft VVD-Leefbaar Uden dus nog veel vragen. Daar zijn wij continue mee bezig. 

We zijn echter bijzonder tevreden en oprecht trots met de begroting die nu voorligt. Het 

nieuwe college heeft ook wederom weer een sluitende meerjarenbegroting weten te 

presenteren. Er wordt volop geïnvesteerd in de toekomst van Uden en er is bij het opstellen 

van deze begroting goed geluisterd naar de burgers van Uden.  

VVD-Leefbaar Uden stemt dus in met deze begroting. 

 

Namens de fractie van VVD-Leefbaar Uden 

Fractievoorzitter Annemarie van Asseldonk 

 

 

 

 

 

 

 

 


